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A II. kerületben figyelembe veszik I Növénynemesítés 
a lakosság javaslatait Az ország egyik leghíresebb növénynemesítő intéz-

Iménye a tízéves jubileumára készülő budapesti Kertészeti |g 
Kisorsolták 

a labdarúgó NB I. 

A tanácstag-beszámolókon elhangzott hozzászólásokat 
gyors ütemben dolgozzák fel 

Kutató Intézet. Fő feladata a kertészeti növények, gyü- n ^ jjg g jrokság 
| | mölcsfélék nemesítése. A különféle fajták továbbjavításá- ~-z 

\val és termesztési, művelési kérdésekkel is behatóan fog- §§ 
I lalkoznak. A fajtafenntartó nemesítés fontos feltétele a s 

J virágzat izolálása. Képünkön a mák virágonkénti izolálását g 
Sokan vettek részt a II, városfejlesztési alapból, az Etelka-sorra vitetik. Ka- í ] r ® f i f c tenyésztés céljára, izoláló tasakok elhelyezésé- 1 

kerületben is az elmúlt he- mindjárt az első pillanat- tona néni is megkapja a i i v 

tekben tartott tanácstag-be- ban nem biztosíthat. választ az illetékes tanács- lij 
számolókon. Mintegy ezer- Az ilyen jellegű kérése- tag út ján: intézkedtek, j j 
nyolcszáz választó volt ki- ket sem hagyták azonban hogy rendszeresen locsol- | | 
váncsi arra, hogyan tevé- figyelem nélkül. Feljegyez- ják a Molnár és Fecske 1 
kenykedett a kerületi ta- ték, nyilvántartásba vették, utcákat vasárnaponként j i 
nács és a múlt év novem- hogy Kiss József pedig személye- jl 
herében megválasztott 58 _ sen is meggyőződhet, hogy !i 
kerületi tanácstag mit tett a következő évek költség- a Retek utca másik felé- j | 
eddig az egyes városne- vetéseibe, a városfejlesz- ben készül az aszfaltjárda, i 
gyedek: Rókus, Felsőváros, 4 é s i tervbe, Szabó Mihálynéval is köz- | j 
a különböző települések, fontossági sorrendben majd lik> h o g y harminc szemét- É 
Petőfitelep, Béketelep stb. beillesszék. gyűjtő ládát szerelnek fel. 1 
lakóinak érdekében.; Hasonlóan a többi szak- j§ 

A megjelentek jórésze A kérések igazgatási szervek is intéz- 1 
nemcsak passzív hallgató- kednek, hogy a hatáskörük-
ként vett részt ezeken a Sok olyan dolog volt be tartozó ügyekben telje-
sok helyütt nagyon érde- azonban, amit máris meg- sítsék a lakosok olyan ké-
kessé vált találkozókon, ha- valósíthatnak. Czirok Illés rését, amelyre anyagi fede-
necp fel is szólalt, mégpe- tanácstag körzetében a zet van. 
dig a legtöbbször a köz ér- gyűléseken felvetették a 
dekében. Erról tanúskodnak választók, hogy az algyői Azonnali válasz 
a beszámológyűlések jegy- műútnál veszélyes a közle- . . 
zőkönyvei, amelyekben a kedés a gyalogosok számá- tanácstagi beszámoló- • • 
válaszlók hozzászólásainak ra. Szükséges volna gyalog- k o n természetesen szóba- p 
lényegét örökítették meg, járdát építeni a körtöltés- 3044 a z ingatlankezelő vál- ' 

. .. ... . . . . _ 1 *1 R\É , * A T-.'LL I! 

őszi fordulójának 
mórküzóseit 

s mely jegyzőkönyvet tői Uj-Petőfitelepig egy lalat is. A kerület külön-
bizonyos szakaszon. Hódi részeiben kértek kü- § 

most fontos dokumen- G y ő z 6 tanácstag beszámoló- l o n b o z o íavitasokat a lakók. | 
tűmként kezelnek a II. j a k o r a megjelentek kérték A második kerületi tanács j..j 
kerületi tanács végrehaj- bogy töltsék fel az Etel- s z e r y ezés i előadója a jegy- !:1 
tó bizottságánál. ka-soron a kocsiutat — il- z 5 k ö n y v e k alapján össze- j j 

A jegyzőkönyvekből kitű- letve a feltöltést gyorsítsák g y u j t a t t e
f
 e z e k e 4 a k é r é s e " 

nik, hogy csupán 44 hozzá- meg. Egy másik gyűlésen ff. továbbította a* in-
szólás volt kizárólag egyéni szólalt fel Katona József- f , t l a n k e z e l ° vállalathoz; SSEffi IIM»IH!|BWffillM<Hlll<H|nai|mii:l6ílBlllMlliUIIHHyiaiUHH'HWUHltillWHIIUt.lli.,lll»lll 

jellegű ezeken a beszámoló né Molnár utcai lakos, hogy . ingatlankezelő 
gyűléseken és 237 esetben vasárnapokon, amikor a v f . l a l a t szakemberei felke-
közérdekű dolgot tettek SZEAC-pályán mérkőzés r f l k a kfrelmezők lakasait, 
szóvá a második kerület- van, megtöbbszöröződik a o l y a " u 4 emben érkeznek 
ben. forgalom a Fecske és Mol- a válaszok most a II. ke-

nár utcában és a felvert rületi tanácshoz, melyeket 
Helyszíni kivizsgálás por mindent ellep azon a majd a lakókhoz továbbí-

környéken. Egy harmadik tanak Az ineatlanlr^z*!* 
Most, a beszámológyűlé- helyen Kiss József a Retek ingatlankezelő 

sek sorozatának befejezté- „ t „ o l , . . . . e d d l g mar tobb esetben 
vei, a II. kerületben meg- u t c a l a k nevébem kérte, hogy k ö z ö U e > h o g y ^ ^ 
kezdték a lakosság taná- f u 4 c a másik felét is asz- m e r ü l n e k f e l „ j a_ 
csainak, javaslatainak meg- faltozzák ki. Szabó Mihály- v ; , . . . . . , , 
valósítását. Az egyes szak- n é a 10. körzetben javasol- t a o k n a \ ~ K i • • 
igazgatási csoportok: az épí- t a> h o gy a Belvároshoz ha- T ^ -n t Í S T Í ? 
tés- es kozlekedesugy, de közölte azt is, hogy pel-
egészségügyf mezőgazdaság, K o n l o a n « a kerületbe® is d á u l a z á k á n y u t c a 4 0 a 
kereskedelem oktatásügy perel jenek fel szemétgyűj- p e t r e s u t c a Kossuth 
tanacsi eloadoi kijegyezték tő ládákat. T . . . . _ 
az őket érdeklő dolgokat a L a 3 ° s sugarut 41—43, a Ta-
felszólalási jegyzőkönyvek- Gyors intézkedés vasz utca 13. számú házak-
bői és ^ n nál a negyedik negyedév-

a legtöbbször a helyszí- * ^ ^ b e n d ° l g ° Z n a k M Í n g a t l a n " 
nen néztek utána, meg- c s o p o r 4 n a l a k l v i z s g a l a s kezelő szakmunkásai és töb-
valósítható-e a javaslat, eredményeként már készül- b e k k ö z ö t t a z e r e s z c s a t o r -

Mert a hozzászólások egy " e k 3 v ó l a s z o k : C z i r ° k n ; nákat is megjavítják, 
részéről az első pillanatban l e s tanacstagot arról értesi- A n k e r ü l e t n é i tehát, — 
is megállapítható volt, hogy tik, hogy a második félév- j e l e n t ö s é g ü k h ö z k é p e s t ^ 
túlságosan is -lényegbevá- ben a városfejlesztési alap- ^ f o g l a l k o z n a k a tanács-
góak«, azaz olyan természe- bél a gyalogjárdát megépí- ^g-beszámolókon elhangzott 
tűek. amely olyan anyagi tik az algyői műútnál. Hódi j a v a s l a t o k k a l és ez a kö-
kiadást jelentenek, amit a Győző tanácstagot értesítik, r ü l m é n y e g é s z b i z t 0 s a n je-
kerületi tanács a rendelke- hogy az állami bérházépít- l e n t ö s e n j a v í t j a m a j d a 
zésére álló költségvetésből, kezésektől kikerülő földet n á c g ^ a i a k o s s a g közötti 

A Lengyelország nyugati iparvidékén lévő ilowai 
textilgyárban nemrégóta új fonalat készítenek. A kord-
fonal az autóabroncsköpeny készítéséhez szükséges. Ed-
dig ugyanis a műszaki kordszövetet külföldről szerezték 
be. Az új gyártmány jelentős megtakarítást hoz: az 
üzem évi termelésének értéke 444 millió zloty. 

A képen a gyártás utolsó szakaszát láthatjuk: a 
cérnázást. 

kapcsolatokat; 

India ismét kéri 
Kína felvételét az E K S Z - b e ? 

. .- • • * 
New : York-i diplomáciai 

körök szerint India hamaro-
san ismét kérni fogja, hogy 
az ENSZ közgyűlése vitas-
sa meg a Kínai Népköztár-
saság felvételét. 

India ENSZ-küldöttsége 
utasítást kapott Új Delhiből 
a kérdés ismételt felvetésére 
és valószínű, hogy az ügyet 
még július 15-e előtt Ham-
marskjöld ENSZ-főtitkár elé 
terjesztik. Hammarskjöldnek 
így lehetősége nyílik arra, 
hogy Kína ENSZ-képvisele-
tének kérdését felvegye a 
közgyűlés 14. ülésszakának 
javasolt napirendjére. 

Szeged az első 
a hibridkukorica termesztésben 

Mint ismeretes, a múltév- vetési tervet más városokat 
ben kormányunk feladatul és megyéket megelőzve, 
állította a tanácsszervek és 121,3 százalékra teljesítet-
a mezőgazdasági szakembe- ték. Jó szervező munkával 
rek elé, hogy a lehetőségek- biztosították, hogy Szeged 
hez mérten az ország kuko- valamennyi termelőszövetke-
ricaföldjeinek nagyobb ré- zetében az összes kukorica-
szét hibridkukorica-vetó- termő földeket nemesített, 
maggal kell bevetni. A Föld- hibrid magokkal vetették 
művelésügyi Mnisztérium a be. Ugyanakkor nem hanya-
közelmúltban értékelte a golták el az egyénileg dol-
megyék, megyei jogú váró- gozó parasztokat sem, akik 
sok e téren elért eredmé- kukoricaföldjeiken PZ idén 
nyeit. Az összesített jelenté- egynegyed részben már ha-
sekből kitűnt, hogy a leg- zai és külföldi nemesítésű 
jobb, legmeggyőzőbb felvi- hibrid fajtákat termesztenek, 
lágosító munkát a szegedi Ez a körülmény az idei vár-
megyei jogú városi tanács h a t ó j ó kukoricatermésen 
mezőgazdasági osztályának előreláthatólag több 
dolgozol vegeztek. A varos . 
termelőszövetkezetei és egyé- e z e r mázsányi termestöbb-
ni dolgozó parasztjai szá- lethez juttatja a város föld-
mára előírt hibridkukorica művelőit, 

Nyári nagytakarítás a z óvodákban, 
iskolákban, diákotthonokban 

Igaz, hogy a tanítási év nyék. A Szegedi Építőipari 
befejeztével szemmel lát- Vállalat munkásai a nyár 
ható a forgalom csökkené- folyamán csaknem 30 isko-
se az iskolákban, nincsenek lát és óvodát tataroznak, 
lármás tízpercek, csengő- hogy a tanév megnyitására 
hang és miegyéb, azonban ^ X Z ^ W * u Z 
egynemely iskolaepulet tá- lóifjúságot. Az összeg, me-
jékán mégis zajos a kör- lyet az idén tatarozásra 

fordítanak, eléri a kétmil-
lió forintot. Számos iskola 
és óvoda kap, vagy az el-
múlt hetekben már kapott 
is külső, egynémely pedig 
külső és belső renovációt. 
A MAV Fiúnevelő Intézet-
től a Radnóti Gimnáziumig 
végzik a vállalat dolgozói 
a nyári nagytakarítást. 

Folyamatban levő munka 
az újszegedi Rózsa Ferenc 
Gimnáziumhoz tartozó Ady 
Endre Diákszállló rendbeho-
zatala. Ennek elvégzését a 
Szegedi Építőipari Vállalat 
terven felül vállalta a 
kongresszusi munkaverseny-
ben, mintegy 50 ezer forint 
beruházással. Az épületben 
belső tatarozást végeznek, 
kifestik a falakat, és a bú-
torokat is újra mázolják. 
Az Ady Kollégiumba még a 
tanév megkezdése előtt ér-
keznek lakók, ugyanis a 
szabadtéri játékok idején 
ebben az újjávarázsolt épü-
letben sok vendég talál 
majd átmenetileg otthonra, 

Nem lesz zavar 
i *»»? t - 1 r - - < 

_ a gabona átvéte léné l 
A Termény forgalmi.Vállalat ötezer vagon 

kenyérgabona felvásárlására számít 
A terményfelvásárlás már- állam által fizetett ár mel-

is megkezdődött. A szőregi lett megtalálják számításai-' 
Arany Kalász Tsz 200, a kü- kat. Külön kell szólni az ér-
bekházi Sarló és Kalapács tékesítési szerződésekről. 
Tsz 500, a magyarcsanádi Bár még mindig van lehető-
Úttörő Tsz pedig 400 mázsa ség kenyérgabona értékesí-
őszi árpát adott el termésé- tési szerződés kötésére, en-1 

bői a Terményforgalmi Vál-.nfek ellenére sokan idegen-
lalatnak. kednek tőle. Bebizonyoso-

A .termelőszövetkezeteken 4°tt azonban most, már, 
kívül már egyéniek is — hogy az járt jól, aki az ál-
akik csépeltek — adtak >el Iámmal értékesítési szerző-
terményt, elsősorban ár- d é s t kötött, mert a szerző-
pát, mert belátták, hogy az déskötés révén magasabb 

árat- kap. Az idei termés át-
vételére — ameiy igen jó- i 
nak mondható — a Ter-
ményforgalmi Vállalat és 
telepei, valamint a bizomá-
nyos földművesszövetkeze-
tek, melyek terményfelvá-
sárlással foglalkoznak, fel-
készültek. A felkészülés 
eredményeképpen megálla-
píthatjuk, hogy sehol sem 
lesz akadálya annak, hogy a 
terményt megvásárolják és 
átvegyék. 

Az elmúlt évi 3500 vagon 
kenyérgabona felvásárlással 
szemben 5000 vagon felvá-
sárlásával számol a Ter-
ményforgalmi Vállalat. 

Mindenhol felkészültek a 
helyes minősítésre és szi-
gorúan utasították a felvá-
sárló hálózatot abból a cél-
ból, hogy a hektoliter súly 
felárakat — melyek na-
gyobb tételeknél tetemes 
összegeket tesznek ki — 
mindenhol kifizessék. Kü-
lönös gondot fordit a Ter-
ményforgalmi Vállalat a 
termelőszövetkezetektől meg-

vásárlásra kerülő termények 
minősítésére. Ebből a cél-
ból járásonként külön mi-
nősítők kerültek beállítás-
ra, akiknek fő feladatuk, 
hogy a tsz-ek által átadott 
terményeket minden eset-
ben minősítsék és ezzel biz-
tosítsák azt, hogy sem a tsz, 
sem a Terményforgalmi Vál-
lalat károsodást ne szenved-
jen, és a tsz-t megillető ösz-
szegek teljes egészében ki-
fizetésre kerüljenek. 


